
Data: Dilluns 18 de desembre de 2023 Lloc: Ceip Puig d’Agulles

Primera convocatòria: 19:00h
Segona convocatòria: 19:15h

Hora de finalització: 21:30h

Número d’assistents a l’assemblea: 34 socis/es

AFA EL MIRADOR

ACTA DE L'ASSEMBLEA EXTRAORDINÀRIA

L’Associació AFA el Mirador amb domicili ubicat en C/Andròmeda 4 i a les 19:00 hores,

reuneix als seus associats en Assemblea Extraordinària en primera convocatòria, amb la

següent,

COMPOSICIÓ DE LA TAULA

Conforme a les disposicions legals i estatutàries actua Laura Brañas com a presidenta de

l’Associació i Carolina Soler com a secretària de l’Associació.

L’Assemblea Extraordinària es reuneix amb els següents,

SOCIS/ES ASSISTENTS

Assisteixen a l’Assemblea Extraordinària un total de 34 socis/es, de manera presencial.

Queden reflectits a la llista d’assistents, recollits als arxius de l’AFA. En relació amb la

convocatòria realitzada, l’Assemblea Extraordinària té com,

ORDRE DEL DIA

1) Aclariment de dubtes.

Després de la menció de l’assemblea General Ordinària del passat dia 14 de novembre i

l’ordre del dia, es procedeix al seu tractament, són adoptades per l'Assemblea les

següents,



DELIBERACIONS I ACORDS

1. Aclariment de dubtes.

La presidenta de l’AFA obre la sessió indicant el motiu d’aquesta convocatòria.

Ens hem reunit en aquesta Assemblea Extraordinària amb l'objectiu de clarificar

els dubtes que han sorgit a raó dels acords presos durant la darrera Assemblea

General celebrada el novembre passat.

És crucial per a nosaltres assegurar una total comprensió de les decisions i, més

important encara, mantenir una transparència total dins de la nostra comunitat.

Com a tal, l’hem convocat per abordar qualsevol pregunta o inquietud que pugui

haver sorgit des de llavors.

Dona la paraula perquè tothom pugui expressar les seves inquietuds i esbrinar els

aclariments necessaris en aquest procés clarificador.

Alguns socis i sòcies exposen els seus dubtes, especialment pel que fa a l'aprovació

dels pressupostos per aquest any. Ens hem adonat que hi ha preocupacions,

particularment en relació amb la pintura de l'escola i la nova quota per fer front a

les despeses d'anglès.

Volem subratllar que totes les reformes necessàries que es van fent o demanant,

respecte a l'estat de l'edifici municipal, s'han presentat pel canal corresponent a

l'ajuntament per demanar autorització i/o finançament. És important entendre

que, en algunes ocasions, aquestes peticions poden ser aprovades i, en altres,

poden trobar-se amb limitacions pressupostàries o altres factors que puguin

afectar la seva viabilitat.

En el cas concret de la pintura. Un punt important a destacar sobre el pressupost

destinat a la pintura de l'escola és que aquest import no es limita exclusivament a

la compra de pintura. En realitat, aquesta partida també inclou altres elements

necessaris per a la renovació i millora dels espais. A més de la pintura en si, també

està destinada a altres components com el terra i el suro per a les parets dels

passadissos de l'escola, entre altres necessitats.

Aquesta claredat sobre la composició de l'import del pressupost és fonamental

perquè la comunitat tingui una visió completa dels recursos que es destinen a

aquesta tasca. Això també pot ajudar a comprendre millor el valor total de la

inversió i com cada element contribueix a millorar l'aspecte i l'entorn general de

l'escola. S’està tractant la qüestió amb l'ajuntament i es mantindrà informada la

comunitat tan aviat com hi hagi desenvolupaments.

Es comparteixen els resultats notables que s’han aconseguit des que es va iniciar

el projecte d'anglès. Aquesta iniciativa ha demostrat ser beneficiosa i ha contribuït

significativament al desenvolupament educatiu dels nostres estudiants.



Des de la implementació del projecte, hem observat un augment palpable en el

nivell educatiu a l'escola que està per sobre de la mitjana de Catalunya. Aquests

resultats són fruit de la vostra inversió i compromís amb l'educació dels nostres

fills i filles.

És crucial destacar que la continuïtat d'aquest projecte està lligada a la quota que

hem exposat. Aquesta quota és fonamental per assegurar la continuïtat d'aquest

programa i per mantenir els resultats positius que hem aconseguit fins ara. Les

millores han de ser constantment ateses i valorades per garantir que aquesta

oportunitat educativa continuï sent efectiva. És un tema que considerarem amb

deteniment per garantir que sigui just i necessari.

Entenem que les despeses addicionals poden ser una preocupació, però els

beneficis que els nostres fills obtenen amb aquest projecte són innegables. Estem

compromesos a mantenir i millorar els estàndards educatius, i aquesta quota és

una part essencial per aconseguir-ho. Un dels socis fa una proposta que s’ha

d’estudiar, a més a més es prendrà en compte el feedback de la comunitat i es

procurarà trobar una solució que beneficiï a la majoria.

Es planteja la proposta de tornar a votar el pressupost d'aquest any i redistribuir

alguns fons entre diverses partides. No obstant això, cal recordar que els

pressupostos actuals ja han estat legalment aprovats per l'Assemblea General,

seguint tots els passos pertinents per a la seva aprovació.

És important tenir en compte que la votació i aprovació dels pressupostos es

realitzen seguint els procediments establerts i sotmesos als estatuts de

l'associació.

A més, s'insisteix en la disponibilitat dels comptes per a la consulta presencial al

despatx de l'AFA per als socis que ho sol·licitin. Això contribueix a mantenir una

completa transparència i facilita que els membres de l'associació puguin accedir a

la informació financera pertinent.

Agraïm la vostra paciència i col·laboració mentre treballem per resoldre aquests

assumptes i millora de l'escola.

Laura Brañas
Presidenta de l’Associació

Carolina Soler
Secretària de l’Associació


